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همایش انجمن صنفی 
انبوه سازان استان گلستان

با حمایت هافمن در گرگان برگزار شد؛

انبوه سازان  ایرانیان: همایش انجمن صنفی  پنجره 
اســتان گلستان با حضور مهندس حمیدیه، مدیرعامل 
شــرکت هافمن، مهندس مروتــی، معاونت عمرانی 
اســتانداری و جمعی از مسئولان اســتان گلستان و 
اعضای شــورای شهر گرگان برگزار شد. این همایش 
کــه با حضور پرشــور فعــالان صنعت ســاختمان و 
انبوه سازان استان گلســتان همراه بود روز چهارشنبه 
17 آذرماه 95 در ســالن حکیم جرجانی دانشگاه آزاد 

گرگان برپا شد.

در ابتدای این جلسه مهندس مرتضوی رئیس انجمن 
صنفی انبوه سازان استان گلستان ضمن عرض خیرمقدم 
به مهمانان همایش گزارشــی از فعالیت های انجمن در 
یک ســال گذشــته ارائه کرد. مهندس پورحاجت، دبیر 
کانون سراســری انجمن های صنفی انبوه سازان مسکن 
و ســاختمان کشور ســخنران بعدی همایش بودند که 
مطالبی درخصوص وضعیت فعلی صنعت ســاختمان و 
اقدامات کانون و انجمن های صنفی انبوه ســازان بیان 
کردند. پرفســور ادیب، استاد دانشــگاه و تحلیلگر بازار 

مسکن کشور دیگر ســخنران همایش بود که سخنان 
مهم و تاثیرگذاری درباره دلایل رکود بازار مسکن کشور 
و راهکارهای علمی جهت برون رفت از این وضعیت ارائه 
کردند. مهندس مشیرفر، مدیرفروش و بازاریابی شرکت 
هافمن سخنران بعدی همایش بود که مانند همیشه با 
خواندن شــعر زیبایی در وصف استان گلستان سخنان 
خــود را پیرامون معرفی هافمن و فعالیت های اجتماعی 
این شرکت از جمله همراهی و همکاری با انجمن های 
انبوه ســازان و پروژه ملی ناب سازی انرژی مطرح کرد: 
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سام ای سرزمین عطر باران                 ســـام ای آبـــروی نـوبـهاران

کـــنام شـیرمردانـی همیشـــه                  تـو گرگانی تو گرگانی همیشه

تــو گرگانی کــه در متن اوســتا                 ســتوده نام پـــاکت را اهورا

مشیرفر گفت: شرکت هافمن اولین شرکتی است که از 
دو سال پیش حمایت و همراهی خود را با انجمن های 
انبوه سازان سراسر کشور آغاز کرده و در بسیاری از این 
همایش ها به عنوان حامی حضور داشــته است. ما این 
کار را وظیفه خود می دانیم و تلاش می کنیم در این راه 
قدم های مفیدی همراه با انجمن های انبوه سازان جهت 

بهبود شرایط بازار و صنعت ساختمان برداریم.
مدیرفروش شرکت هافمن در راستای معرفی این شرکت 
و اهم فعالیت های آن، اظهار کرد: شــرکت هافمن ازجمله 
شــرکت های قدیمی تولیدکننده پروفیل یو.پی.وی.سی در 
کشور است. شــرکت ما در تبریز واقع است و چون تبریز 
به عنوان شهر اولین ها شناخته می شود ما نیز تلاش کردیم 

کارهایی را به عنوان اولین بار در این صنعت انجام دهیم.

 وی افزود: هافمن اولین شرکت تولیدکننده پروفیل 
سری 70 و پروفیل با لاستیک در کشور است. هافمن 
همچنین اولین شــرکت حامی انبوه ســازان در سراسر 
کشور اســت که در همایش های این انجمن ها حضور 
فعال داشته است. »ناب ســازی مصرف انرژی« دیگر 
مبحث مهمی اســت که هافمن مبــدع این پروژه در 
کشور بوده و در راســتای اهداف بزرگی که دولت در 
زمینه کاهــش مصرف انرژی و کاهــش آلودگی هوا 

تدوین کرده اقدامات مهمی انجام داده است.
مشیرفر با اشــاره به وظیفه اجتماعی هافمن در این 
زمینه توضیــح داد: حمایت از انجمن ها و اتحادیه های 
مختلف ازجمله انبوه ســازان در راستای پیشبرد اهدافی 
اســت که هافمن در زمینه ناب ســازی مصرف انرژی 
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ترســیم کرده است. توجه ویژه هافمن به کیفی سازی 
و اولویت دادن به این مبحث از دیگر اقدامات مهم ما 
بوده که مدیریت و پرسنل شرکت با جدیت تمام پیگیر 
آن هستند و در این راستا گواهینامه های متعددی کسب 
کرده است. گواهینامه استاندارد ملی ایران، گواهینامه 
حقوق مصرف کننده و مشــتری مداری از شرکت توف 
نــورد )Tuv - Nord( آلمان و گواهینامه مرکز ملی 
تحقیقات مسکن به صورت پنج سال متوالی ازجمله این 

گواهینامه ها است.
وی در ادامه به پروژه ناب ســازی هافمن اشاره کرد 
و گفت: در مبحث انرژی مســائلی وجود دارد ازجمله 
بحث صرفه جویی که کم مصرف کردن اســت و بحث 
بهره وری که درســت مصرف کردن از امکانات است؛ 
ولی مبحث ناب ســازی موضوعی فراتر و مهم تر است 
کــه همه این موارد را دربر می گیــرد و می تواند نقش 
ســازنده ای در کاهش مصرف انرژی و کاهش آلودگی 
هوا و همچنین پایین آوردن هزینه های خانواده داشته 
باشد. تئوری »ناب سازی مصرف انرژی« ابعاد و زوایای 
مختلفی دارد کــه هافمن تلاش کرده آن را به صورت 

عملی و نه در حد شعار اجرا کند.
مشــیرفر در پایان با اشاره به لزوم استفاده از کالای 
ایرانــی، عنوان کرد: ما در یک تحقیق میدانی که آمار 
دقیقــی از میزان و نحوه اســتفاده از مــواد و متریال 
باکیفیت ایرانی و ســایر مواد را بررسی کردیم به این 
نتایج رســیدیم که اولا اســتفاده از کالای ایرانی بهتر 
اســت؛ در مرحله بعد میزان اختلاف اســتفاده از یک 
کالای باکیفیــت و یک کالای بی کیفیت در یک واحد 
مسکونی در شهرســتان ها رقمی معادل 0/26 درصد 
و در تهران 0/18 درصد اســت که واقعا رقم بســیار 
ناچیزی اســت. مشــاهده می کنید که در مقابل چنین 
رقــم ناچیزی آیا اقتصادی و منطقی اســت که ایمنی 
و آســایش خود و خانواده مان را فــدای آن کنیم؟ لذا 
این مســئله یک وظیفه ملی است که مردم را نسبت 
به اســتفاده از کالای باکیفیــت ایرانی ترغیب کنیم و 
شــرایط را برای کســانی که از اجناس وطنی استفاده 

می کنند فراهم کنیم.
رضــا مروتــی، معــاون هماهنگی امــور عمرانی 
اســتانداری گلســتان، مهندس مبارک قدم، مدیرکل 
سازمان راه و شهرسازی اســتان، دکتر مهران فدوی، 
رئیس کمیســیون عمران شورای شــهر گرگان، دکتر 
نرگس رزبان، کارشناس برنامه ریزی و اقتصاد مسکن، 
دکتــر فروهی، تحلیلگر اقتصادی پروژه و تکنیک های 
فروش، مهندس موذن، رئیس نظام کاردانی ساختمان 
اســتان تهران از دیگر ســخنرانانی بودند که در این 

همایش به ارائه مطالب خود پرداختند.
در پایــان این همایش از انبوه ســازان برتر اســتان 
گلســتان تقدیر و تشکر به عمل آمد. همچنین شرکت 
هافمن به قید قرعه به ســه تــن از میهمانان همایش، 
یک عدد تبلت توســط مهنــدس حمیدیه، مدیرعامل 

شرکت هافمن به رسم یادبود اهدا کرد.
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